



**Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Pastor Dingli Chen

[dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Pastor Stone Wang

[swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang

[htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

**September 29, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray that the Father would grant the spirit of wisdom and revelation to the brothers and sisters, so that we may truly know the Lord Jesus Christ.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

1 Peter 2:1-9

**Reading**

**Sermon**

Pastor Tang

**We are God's Building**

1. We keep growing in holiness
2. We keep living for Jesus

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Brother Egan Yip

**Chinese Worship**  
Pastor Wang

**RCCCW Worship**  
Pastor Tang



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年9月29日 上午十一點十五分

**本週禱告焦點**

求天父將智慧的靈、啓示的靈賞賜給弟兄姐妹，使我們真認識主耶穌基督。

靜默 [眾坐]

宣召 羅馬書 8:16-17 [眾立]

唱詩 HOL#16 主治萬方

公禱  
唱詩 HOL#499 求主同住 [眾坐]

主耶和華是我牧者

**歡迎與報告**

牧禱  
讀經 彼得前書 2:1-9 [眾立]

證道  
建造

- 一、喂養饑渴的靈
- 二、被建造成為一座屬靈的殿
- 三、宣揚神的美德

回應詩 HOL#387 主是我萬有 [眾立]

三一頌

祝福  
默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜  
葉依芹弟兄

中文崇拜  
汪牧師

西區崇拜  
鄧牧師

## 報告事項

1. 感謝大家昨天來幫忙打掃教堂。願我們繼續使用教堂榮耀神。
2. 10月11日至13日將在本教會舉行家庭與婚姻研討會，由陳若蕓牧師主講：“欣賞你的人生伴侶”（週五晚上7:30至9:30）、“培養敬虔的下一代”（週六下午4:00至5:30）以及“鞏固家庭復興教會”（週六晚上6:30至8:00）。提供小孩看顧和週六5:30的晚餐。請於10月6日前在 [rochesterccc.org/fmeworkshop](http://rochesterccc.org/fmeworkshop) 報名。有任何問題請聯繫軒篁姊妹。
3. 我們支持的傳教士家庭之一 Albert 和 Sarah Kwok 將於10月18日至20日的週末來訪，我們將有機會在整個週末與他們交流。更多詳情即將公布。
4. 受洗典禮將於11月17日主日舉行。如果你願意受洗，請聯系任何牧師或執事。提交申請的截止日期為10月20日。
5. RCCC 和 Buffalo 華人基督教會聯合籃球賽將於10月26日星期六下午3點至5點在家庭生活中心舉行。
6. 下次博愛團契將於10月12日周六 11:00 AM- 1:30 PM 舉行，特請陳慧華牧師（Rev. Susanna Tan）為我們做分享，熱情邀請大家來參加。

## **Announcements**

1. Thank you to everyone who came out yesterday to help clean our church grounds. May we continue use this building to glorify God.
2. A Family and Marriage Enrichment Seminar will be held here at RCCC from October 11–13, with Rev. Dr. Ivy Milanowski as our speaker. Topics are "Appreciating Your Spouse" on Friday 7:30–9:30 PM, "Raising a Godly Next Generation" on Saturday 4:00–5:30 PM, and "Strength Family Revival Church" on Saturday 6:30–8:00 PM. Free childcare and dinner (Saturday at 5:30 PM). Please sign up at [rochesterccc.org/fmeworkshop](http://rochesterccc.org/fmeworkshop) by October 6th. For any questions, contact sister Shiuen-Huang questions.
3. Albert and Sarah Kwok, one of our missionary families, will be visiting the weekend of October 18th – 20th where we will have a chance to fellowship and hear from them throughout the weekend. More details to come.
4. Our next baptism service will be on Sunday, November 17th. If you would like to get baptized, please reach out to any one of our pastors or board members. The deadline for submitting your applications is October 20.
5. There will be an joint RCCC and Buffalo Chinese Christian Church inter-church basketball event on Saturday, October 26th from 3-5PM in the Family Life Center.
6. The next Agape Fellowship group meeting will be held on Saturday, October 12th from 11 – 1:30 PM with Rev. Susanna Tan sharing with us. Everyone is invited to attend.